
14.09.23 

Amager Privatskole 

Bestyrelsesmøde 14. september 2023 
Deltagere:  

Forældrerepræsentanter: Mina, Irene, Stella, Stine og Kenneth 

Skolen: LH, CE (ny medarbejderrepræsentant) og DG (referent) 

Afbud: Rune 

Fraværende: Dennis  

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

2. Præsentation af nye medlemmer 

Stine – ny forældrerepræsentant 

Camilla – ny medarbejderrepræsentant 

3. Budget Q2  

Gennemgang. DG undersøger nærmere om løn SFO. Skriver ud med opfølgning. 

4. Lærerens Dag 5. oktober 

Der blev lagt en plan. 

5. Evaluering generalforsamling 

Deltagerantal blev drøftet. Hvordan får vi flere end 13 til at engagere sig og deltage? 

Det blev besluttet, at der laves en undersøgelse blandt forældrene via Intra. Arbejdsgruppe til dette 

bliver Mina, Rune, LH og DG. 

Der bliver lavet en drejebog for generalforsamling med tydelig fordeling af arbejdsopgaver. 

 

6. Meddelelser 

Formand: Bestyrelsen blev konstitueret med Irene som formand og Mina som næstforperson 

Bevægelses-/idrætsudvalg: Der har været afholdt møde med Kompan. Der vil blive brugt i omegnen 

af 400.000 kr. på første del af skolegårdsprojektet, der især angår udskoling og mellemtrin. 

Der udarbejdes en liste med ønsker og prioriteringer fra skolens side til brug for økonomiudvalget, 

der består af Irene og Kenneth (IT, ejendom, skolegård, materialer) 

Det er Dennis, der står for arbejdet med kontrakten vedr. varmepumperne. 

Ledelsen: Der arbejdes på at arbejde efter vores motto: At sige til i stedet for at sige fra. Vi oplever i 

højere grad, at forældre ikke forholder sig til den konkrete besked, men i stedet gerne vil drøfte 

form i stedet for indhold.  

Skolen har ændret sig de seneste år, og vi skal have gjort opmærksom på, at der for de ældste 

klasser kan være kommet nye/andre forventninger til eleverne.  

Medarbejdere: De 3 nye kolleger er kommet godt i gang.  

Der er brug for at arbejde videre omkring trafikken. Der er megen trafik omkring kl. 8.15 og igen kl. 

13. (En form for kampagne blev drøftet) 

7. Informationsmøde for kommende elever 0. klasse d. 27. september 

Kenneth, Stella og Stine deltager 



8. Evt. 

Der har været nogle udfordringer vedr. morgenåbningen. De skulle gerne være løst.  

9. Genbrugstøj på skolen 

Der arbejdes på at etablere en genbrugsstation for tøj, der vil kunne købes billigt. Det kan både 

være glemmetøj og tøj medbragt hjemmefra. Eleverne vil kunne involveres i etableringen. 

10. Skolefoto 

Det blev besluttet, at skolen fremover vil få taget klassebilleder. Individuelle billeder og/eller 

søskendefotos vil kunne blive taget efter skoletid. 

 


